
Zápisnica

z rokovania komisie ÚP, V, ŽP, OaCH Miestneho zastupiteľstva 
Mestskej časti Bratislava - Podunajské Biskupice
konaného dňa 25.01.2022 online

Začiatok rokovania: 15,30 hod.
Ukončenie rokovania: 17,50 hod.

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:

1.Informácia o návrhu rozpočtu na rok 2022
2.Informácia o návrhu na použitie finančných prostriedkov z Rezervného 
fondu ved. odd. EOaSM Mestskej časti Bratislava - Podunajské Biskupice 
S.lnformácia o zámeroch , územných rozhodnutiach v Podunajských 
Biskupiciach.
4.Informácia o preberaní majetku s firmou Grotto.
5.Návrh Všeobecne záväzného nariadenie č.... /2022, Mestskej časti 
Bratislava - Podunajské Biskupice o určení spádových materských škôl v 
zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Podunajské 
Biskupice
6. Rôzne

Predseda komisie Ing. Roman Lamoš dal telefonický pokyn tajomníkovi komisie Ing. 
Štérbovi Stanislavovi + aby sa komisia konala „on line“. Tajomník komisie rozposlal 
všetkým členom komisie pozvánku na on line rokovanie komisie ÚP, V, ŽP, OaCH.

Na rokovanie komisie bol pozvaný aj:
Pán Šuveg - zástupca firmy GROTTO
Pán Kubiš - poslanec

Komisia začala rokovať podľa plánu o 15,30, hneď na začiatku dal predseda komisie 
hlasovať o zmene poradia programu, t.j. bod 4 Informácia o preberaní majetku 
s firmou GROTTO zaradil ako bod 1 A.

Program:
1A. Informácia o preberaní majetku s firmou GROTTO
2.Informácia o návrhu na použitie finančných prostriedkov z Rezervného 
fondu ved. odd. EOaSM Mestskej časti Bratislava - Podunajské Biskupice
3.Informácia o zámeroch , územných rozhodnutiach v Podunajských 
Biskupiciach.
4.Návrh Všeobecne záväzného nariadenie č.... /2022, Mestskej časti 
Bratislava - Podunajské Biskupice o určení spádových materských škôl v 
zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Podunajské 
Biskupice
5. Rôzne Z



Hlasovanie:
p. Lamoš ZA
p. Boleček ZA
p.Koiš ZA
p. Krippel ZA
p. Hanzel ZA
p.Šuňal ZA

K bodu 1A/ Informácia o preberaní majetku s firmou GROTTO.

P. Šuveg, ktorý mal informovať o tomto bode, mal technické problémy s pripojením 
on line, takže bod sa prejednával po vyriešení problému.

K bodu 1/ Informácia o návrhu rozpočtu na rok 2022

Predseda komisie p. Lamoš vyzval p. Šuvadovú aby informovala komisiu 
o návrhu rozpočtu na rok 2022. P. Šuvadová plnohodnotne informovala 
komisiu o návrhu rozpočtu. Po tomto vyzval predseda poslancov 
k pripomienkam:

P.Kripel - pripomienka:
Čo sa týka kapitálových výdavkov Uzbecká je v dvoch položkách, odlíšiť aby 
bolo zrejmé, že jedna položka je uznesenie z 26.05.2020 a druhá je navýšenie 
rozpočtových prostriedkov.

P. Koiš - pripomienka:
Na Dl doplnenie 50.000€, pán Kubiš odpovie: „ 25.000€ na údržbu Dl, 
25.000€ na nové prvky Dl / kapitálové/.

Tajomník komisie - pripomienka
V programe 11 , podprogram 11.3 verejná zeleň, zvýšiť bežné výdavky 
z 240.000 na 270.000€.
Dôvod, záhradnícke služby navýšiť z 30.000 na 60.000€.

UZNESENIE: Členovia komisie ÚP,V,ŽP,OaCH odporúčajú MiZ prijať návrh 
rozpočtu na rok 2022.

Hlasovanie:
p. Lamoš ZA
p. Boleček ZA
p.Koiš ZA
p. Krippel ZA
p. Hanzel ZA
p.Šuňal ZA



K bodu 1A Informácia o preberaní majetku s firmou GROTTO

Pred prihlásením sa on line p. Šuveg p. Grznárová informovala komisiu o preberaní 
majetku od firmy GROTTO.
Predseda komisie vyzval p. Šuvega aby povedal predstavu o preberaní majetku.

P. Šuveg informoval na základe požiadavky bývalej starostky p. Ožvaldovej neurobiť 
obojsmernú cestu J.Nagyho, konštatoval, že je záujem dohodnúť sa na zmene 
územného plánu / zmena funkcie z 502 na 101 /. Vysvetľuje vývoj územného plánu 
a samotnej výstavby IBV v lokalite Podunajská brána.

P. Kubiš - rozdeľovanie a kúskovanie odovzdávania nie je v súlade s požiadavkou 
MČ. Chýba kľúčová cesta J. Nagyho, nie je vybudovaný park, ani promenáda. 
Nesúhlasí s delením odovzdávania na „kúsky“ a dokončenie celej Podunajskej brány 
sa časovo veľmi naťahuje.
Položil otázku aký zámer má GROTTO s ulicou J. Nagyho a priľahlých pozemkov. 
Konštatoval, pokiaľ nebude vybudovaná cesta + park, tak sa nebude rokovať 
o preberaní majetku.
Podunajská brána je bytová výstavby, 6 rokov tam nie je komunikácia.

p. Lamoš - prepady pozemnej komunikácie na Hydinárskej ulici sú spôsobené BVS- 
kou? Preverím si túto skutočnosť.
Žiadal dobudovať cestu J.Nagyho, dopravná situácia sa dá riešiť dopravnými 
značkami. Chýba cesta, ktorá je dôležitá pre obslužnosť celej lokality. Našich 
poslancov trápi to, že nemáme cestu. Vyzval p. Štérbu zvolať komisiu na prebranie 
majetku od firmy GROTTO. Komisia prejde fyzicky celé územie, ktoré chce GROTTO 
odovzdať. Vyslovil názor, že toto územné nie je možné prebrať.

Tajomník komisie - na Hydinárskej ulici sú prepady pozemnej komunikácie, ktorú 
rozširovanie realizovalo GROTTO, mailom upozorňoval p. Tatranského z GROTTO.

UZNESENIE: Členovia komisie ÚP,V,ŽP,OaCH uvedenú informáciu o preberaní 
majetku s firmou GROTTO berú na vedomie.

Hlasovanie:

p. Lamoš ZA
p. Boleček ZA
p.Koiš ZA
p. Krippel ZA
p. Hanzel ZA
p.Šuňal ZA

s»



K bodu 2/ Informácia o návrhu na použitie finančných prostriedkov z 
Rezervného fondu ved. odd. EOaSM Mestskej časti Bratislava - 
Podunajské Biskupice
Informácia o zámeroch , územných rozhodnutiach v Podunajských 
Biskupiciach.

p. Šuvadová informovala, že v materiály „Návrh rozpočtu MČ BA - 
Podunajské Biskupice 2022 -2024“ na strane 12 je rozpísané použitie 
finančných prostriedkov z rezervného fondu 
a vyzvala poslancov k pripomienkam.

p. Krippel - otázka, keď sme odsúhlasili návrh rozpočtu, prečo máme 
odsúhlasovať čiastkovo použitie rezervného fondu. Konštatoval, že nebude 
hlasovať. Súhlasí s prezentáciou.

P. Hanzel - otázka k cestám a chodníkom na Podzáhradnej, ktoré chodníky 
sú určené na rekonštrukciu.

P.Lamoš - „mám za to, že rezervný fond sa bude rozdetovať až po 
odsúhlasení záverečného účtu“. „ Je zostatok z rezervného fondu?“ Keď sme 
nastupovali do funkcie poslancov, rezervný fond po bývalej starostke bol cca 
1.000.000€ a dodnes sme sa dopracovali k rovnakému číslu.

p. Prednostka - „p. Kubiš dal zapracovať návrh použitia financií z rezervného 
fondu z minulých rokov.“

UZNESENIE: Členovia komisie ÚP,V,ŽP,OaCH berú na vedomie informáciu o 
návrhu na použitie finančných prostriedkov z Rezervného fondu ved. odd.
EOaSM Mestskej časti Bratislava - Podunajské Biskupice

Hlasovanie: 
p. Lamoš 
p. Boleček 
p.Koiš 
p. Krippel 
p. Hanzel 
p.Šuňal

NEHLASOVAL

K bodu 3/ Informácia o zámeroch , územných rozhodnutiach
v Podunajských Biskupiciach.

p. Grznárová informovala o zámeroch, územných rozhodnutiach
v Podunajských Biskupiciach. Konkrétne o obytnom komplexe „Laurin dvor“ 
Špaldova ulica.

p. Koiš - ľudia na Závodnej ulici sú nešťastní a ľudia zo Špladovej ulice sú 
nespokojní s týmto návrhom.

p.Lamoš - projektant nech dá návrh na riešenie vzniknutej situácie.



p.Boleček - pýta sa na stavbu Bytový dom na Geologickej ulici.

p. Grznárová - v roku 2019 bol podaný návrh na Územné rozhodnutie

p. Lamoš- na pozemku Geologická investor žiadal postaviť 6 domov, následne 
to kúpil člen vedenia úradu a teraz je odsúhlasený bytový dom.

p. Prednostka - mrzí ma, že všetci ľudia sú hádzaní do jedného vreca 
a pracujú s najlepším vedomím a svedomím.

p. Krippel - je možné odvolacie konanie? Je možné zmeniť rozhodnutie?

p. Grznárová - nie, bolo vydané územné rozhodnutie s je právoplatné.

p. Lamoš - otázka na kontajnerové stojisko na ulici Svornosti.

p. Grznárová - podľa územného plánu je to orná pôda a malo by byť vydané 
rozhodnutie na využitie územia.

UZNESENIE: Členovia komisie ÚP,V,ŽP,OaCH berú na vedomie Informácia 
o zámeroch , územných rozhodnutiach v Podunajských Biskupiciach.

Hlasovanie:
p. Lamoš ZA
p. Boleček ZA
p.Koiš ZA
p. Krippel ZA
p. Hanzel ZA
p.Šuňal ZA

K bodu 4/ Návrh Všeobecne záväzného nariadenie č.... 72022, Mestskej 
časti Bratislava - Podunajské Biskupice o určení spádových materských 
škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Podunajské 
Biskupice

P. Krippel - sa pýtal na spádovú oblasť pre MŠ Komárovská.

UZNESENIE: Členovia komisie ÚP,V,ŽP,OaCH odporúčajú MiZ prijať Návrh 
Všeobecne záväzného nariadenie č.... 72022, Mestskej časti Bratislava - 
Podunajské Biskupice o určení spádových materských škôl v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Podunajské Biskupice

Hlasovanie:
p. Lamoš
p. Boleček 
p.Koiš
p. Krippel
p. Hanzel 
p.Šuňal

ZA
ZA
ZA
ZDRŽAL SA
ZA
ZA



K bodu 5/ Rôzne: 

p. Krippel - pýtal sa na orezy topoľov na Machovej ulici

tajomník - žiadosť o orezy topoľov na Machovej bola poslaná Magistrátu dnes 
26.1.2022

p. Hanzel - pýtal sa na výrub topoľov na Uzbeckej ulici

tajomník - Odd. ŽP vydalo rozhodnutie na výrub a čakáme na právoplatnosť 
rozhodnutia

O 17.50 hod p. Lamoš ukončil rokovanie komisie, poďakoval všetkým účastníkom 
komisie za aktívnu účasť.

Ing. Stanislav Štérba
tajomník komisie ÚP, V, ŽP, OaCH

Iní

Bratislava dňa 25.01.2022
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